
INFOrmeel 22 september 2024 

 

Op zondag 22 september jl. hielden we onze gemeentevergadering: INFOrmeel. Het was fijn dat ook 

deze keer weer een grote groep gemeenteleden na de dienst wilde blijven om met ons te spreken 

over kerkzaken. 

 

Beroepingswerk 

Het beroepingswerk was het eerste onderwerp en voor velen ook wel het meest belangrijke. Vanuit 

de Kerkenraad konden we vertellen dat de toestemming van de CCBB en het Breed Moderamen 

binnen zijn om voor Veldhoven een predikant voor 0,7 fte (28 uur per week) te beroepen voor de 

periode van 5 jaar. Daar hebben we lang op moeten wachten, maar het is fijn dat dit allemaal 

geregeld is. De vacature wordt nu uitgezet voor Veldhoven. Valkenswaard bezint zich nog over een 

vervolg. Overigens zal onze nieuwe predikant ook activiteiten doen samen met de andere 

voorgangers voor en in de andere Kempenkerken.  

 

Liesbeth van der Kruk vertelde namens de beroepingscommissie (BC) wat is ondernomen en wat op 

de planning staat. Om haar bijdrage recht te doen, wordt in dit verslag de volledige tekst van de BC 

opgenomen:  

“In januari hebben we de opdracht namens de Kerkenraad ontvangen, van Anneke en Leonard, en 

besproken. Daarnaast hebben we de profielschets ontvangen, die hebben we serieus bestudeerd met 

elkaar en daarop feedback gegeven, deels is de profielschets aangepast. Vanaf januari komen we 

iedere 14 dagen bij elkaar, met uitzondering van de zomervakantie, in die periode konden we ook niet 

veel doen. 

Naast de nodige agendapunten werken we ook aan teambuilding en een stukje geestelijke toerusting. 

Steeds is er zo nodig na het overleg een terugkoppeling naar de voorzitter van de kerkenraad. Ook 

hebben we twee keer in de kerkenraadsvergadering ons verhaal gedaan. 

We zijn blij met consulent Pieter van Winden, Pieter heeft een stappenplan opgezet, dat geeft ons 

houvast. Hij is bij iedere vergadering aanwezig en begeleidt ons naar alle tevredenheid in dit proces. 

Fijn dat de toestemming van de CCBB binnen is, 0,7 fte voor de periode van 5 jaar. 

We hebben gewerkt aan de opzet van de advertentie.  

                          

                   

                

                          

                   

                                  

                           

            

           



De advertentie is kort en krachtig, en duidelijk. Middels buttons kan er doorgeklikt worden voor meer 

informatie, zo komt men bij de website en het beleidsplan. Er komen twee filmpjes, één van de 

predikanten van de Kempenkerken en één interview met de tieners van Veldhoven. Voor het plaatsen 

van de advertentie gaat de advertentie ter goedkeuring naar de scriba en zal deze worden bekeken 

door alle kerkenraden van de Kempenkerken 

Nu er instemming van het Breed Moderamen is kan de advertentie geplaatst gaan worden. De 

advertentie komt op de website van de PKN en op onze eigen website. Dat betekent dat 

belangstellenden onze website gaan bezoeken en daarom moet nu zeker de komende tijd alert 

gehandeld worden zodat deze up-to-date is. Daarom is er contact met de redactie van de website. 

Ook zal Wouter de Geus van de redactie ons helpen om alles correct op de website te plaatsen.  

De komende tijd gaan we ons buigen over de gespreksopzet met de kandidaten. De steekwoorden 

daarbij zijn: hoe – waar – wie -  waarover - tijdsduur. We hopen dat er nu vaart in gaat komen!! 

Wij waren, zijn en blijven gemotiveerd om deze opdracht tot een goed einde te brengen!” 

De opmerking over de profielschets leidde tot de vraag waar de leden de definitieve versie kunnen 

vinden? Deze zal op de website komen. En als laatste meldde Anneke dat we in de zoektocht flexibel 

willen zijn, bijvoorbeeld 7 jaar een halve is baan misschien ook interessant voor een predikant. Dat is 

bespreekbaar. 

Samenwerking 

Al lang is onze gemeente onderdeel van de combinatie PKN De Kempen. De voorgangers spreken 

elkaar regelmatig, gaan voor in de zes kerken van de combinatie en nemen als dat nodig of gewenst 

is taken van elkaar over. De voorzitters spreken elkaar maandelijks.  

In de redactie van SAMEN wordt gesproken of en op welke manier het kerkblad breder getrokken 

kan worden. Valkenswaard en Bergeijk/Eersel willen graag een onderdeel worden van SAMEN.  

In de komende maanden wordt er bezien of een verdere bestuurlijke samenwerking mogelijk en 

wenselijk is, en zo ja, hoe we dat dan kunnen inrichten. Als hierover meer duidelijk wordt, zullen we 

dat graag met u als gemeente bespreken.  

Waarom wordt Aalst-Waalre niet genoemd? Deze gemeente heeft aangegeven vooralsnog niet mee 

te willen doen aan een gemeenschappelijk SAMEN. Ook in de discussie over bestuurlijke 

samenwerking is Aalst-Waalre terughoudend.  

Geloofsgesprekken 

In het onderzoek Nieuw Kerkelijk Peil (NKP) kwam naar voren dat onze gemeente wel meer aandacht 

kan besteden aan geloofsgesprekken. We hebben een bijbelgespreksgroep (maandagmiddagen, o.l.v. 

Matthijs de Vries), in november is een goed bezochte avond geweest o.l.v. Pieter van Winden. En de 

tieners koken samen en spreken dan over het geloof. Maar waar heeft u (nog meer) behoefte aan?  

D z                                   :                           ,                         z    … 

een kliederkerk voor volwassenen? …            ’         ,     ‘         …                        

           ,                                                 …           z                       We 

komen hier op terug.  

Ambtsdrager van dienst zijn – wat ben of doe je dan? 

Gijs van Vark vertelde over de bijeenkomst van de ambtsdragers van dienst (AvD). Samen met 

Ferdinand Borger hebben we gesproken over de rol van de AvD. Naast het direct zichtbare werk is 

deze ook verantwoordelijk voor het goede verloop van een dienst en is het aanspreekpunt voor alles 

wat met de dienst te maken heeft. We spraken over het soort mededelingen dat genoemd moet of 

kan worden en het juiste moment. Misschien gaan we dat in de komende tijd nog wel aanpassen, of 

proberen we eens iets anders. Dat merkt u dan vanzelf, en we horen graag uw reactie. 



Een vraag werd gesteld of er ook rekening gehouden kan worden met slechtzienden, zij hebben niets 

aan mededelingen op de beamer. En hierop kwam uit de zaal het voorstel om voorafgaand aan de 

vieringen mededelingen voor te lezen. Dit leidde tot een wedervraag van Gijs of dan de dienst daarna 

in stilte zou kunnen starten? Dat leidde tot instemmend geknik. 

O        “          ”            ,                                          ? 

Op de genoemde punten komen we graag later terug.  

Lichtspel 

We zijn als Kerkenraad blij met het mooie initiatief in Hapert, waar bijbelmiddagen voor kinderen 

                                    “         ”  Eerder in de zondagsbrief en in SAMEN heeft u hier 

al meer over kunnen lezen.  

Kort nieuws 

Bij het onderdeel Kort Nieuws vertelde Hildegard van den Berg over de nieuwe Stichting 

Kamermuziek Veldhoven. De maandelijkse concerten worden voortaan vanuit een stichting 

georganiseerd en zo wordt het mogelijk om misschien meer subsidies te gaan krijgen.  

Leonard vertelde dat binnenkort een pilot start met een digitaal informatiebord in de hal. Banners en 

borden verdwijnen dan. De hal is minder rommelig, de informatie actueler en ook te lezen als de kerk 

dicht is. 

Het laatste nieuws is minder fijn: we gaan in gesprek met de gemeente om de fietsenstalling veiliger 

te maken. Dit na helaas weer een melding van een gestolen fiets. 

Met een dankwoord aan alle aanwezigen werd het INFOrmeel afgesloten.  

Leonard Verspui en Anneke van der Linde 

 

 

 



 


